



## **Innkalling og saksliste Søre Osen menighetsrådsmøte 05.06.2024**

Øivind Larsen (leder, kirkemusikk, repr Fellesrådet, gudstjenesteutvalg), Ruth Norderhaug Hammer (nestleder), Anette Gjerskaug (sekretær), Karoline Valsjø Olafsen (kasserer, konfirmantkontakt), Guro Ifarnæss (diakoniutvalg), Gunn Bente Stenbrenden (trosopplæringsutvalg), Veronica Johnsen Lepperød (sokneprest) Roger Brenden

### **Varamedlemmer som innkalles fast:**

Bente Stenbrenden, Guro Ifarnæss, Roger Brenden

**Dato og tid:** 05.06.2024 kl 18:30

**Sted:** Søre Osen kirke

Forfall meldes med begrunnelse til leder på epost eller mobil snarest.

### **Møteplan 2024**

#### **Dato**

14.02.2024

10.04.2024

**05.06.2024**

28.08.2024

09.10.2024

04.12.2024

#### **Saker som er planlagte for møtet**

### **Saksliste:**

**Sak 20/24** Referatsaker

**Sak 21/24** Bårerom/-bygg og handiaptionlett: Tilstandsrapport etter besøk fra Bygningsvernhuset

**Sak 22/24** Nytt gjerde rundt kirkegården

**Sak 23/24** Vedlikeholdsoppgaver

**Sak 24/24** Vanningsanlegg

**Sak 25/24** Planlegging av sommeren og høstens arrangementer

**Sak 26/24** Møteplan

**Eventuelt**

**Sak 20/24**      **Referatsaker**  
**Ref 06/24**      Godkjenning protokoll møte 10.04.2024  
**Ref 07/24**      Møte i Fellesrådet 14.05.24: Kommunikasjon og økonomi  
**Ref 08/24**      Evaluering av dugnad og 17. mai  
**Ref 09/24**      Nyhetsbrev

**Sak 21/24**                      **Bårerom/-bygg og handicaptoalett: Tilstandsrapport etter besøk fra Bygningsvernhuset**  
**Dato**                              05.06.2024  
**Saksbehandler**  
**Andre saksdokumenter**  
**Forslag til vedtak**

### **Bakgrunn**

Det har i forrige menighetsråd blitt diskutert ulike muligheter for utbygging av eksisterende bygningsmasse som kan inneholde et nytt bårerom og handicaptoalett. I nåværende menighetsråd har det blitt stilt spørsmål om det er aktuelt å investere i et eget nytt bårerom i Søre Osen kirke eller om det er tilstrekkelig å bygge om det som finnes i kjeller under sakristiet slik at det kan benyttes. Det er også vurdert om handicaptoalett kan etableres i nåværende bygningsmasse, men med nødvendige ombygginger for å tilfredsstille kravene til et slikt toalett som er tilgjengelig for alle.

Det er behov for å gjøre bygningstekniske undersøkelser og tilstandsrapport etter befaring 3. juni vil utarbeides og foreløpig vurdering legges fram i møte

**Sak 22/24**                      **Nytt gjerde rundt kirkegården**  
**Dato**                              05.06.2024  
**Saksbehandler**  
**Andre saksdokumenter**  
**Forslag til vedtak**

### **Bakgrunn**

Forrige menighetsråd har diskutert behovet for å utbedre eller bytte ut gjerde rundt kirken. Det er krevende å holde gjerdet pent og drive nødvendig årlig vedlikehold. Det er derfor ønske om å bytte til et gjerde som er varig og vedlikeholdsfritt, men som samtidig tilfredsstiller kravene for gjerde rundt en kirke. Det er slik at vi må søke om å få gjøre endringene før vi kan planlegge og igangsette tiltak.

### **Vurdering**

Det er sendt brev til Trysil kirkelige fellesråd hvor vi ber om svar fra bestemmende myndighet om der tillatt å sette opp gjerde av plast rundt kirkegården. Det gis nærmere informasjon om dette i møte.

Og det vil vurderes hva vi gjør videre med hensyn til godkjenning, søknad om penger og evt planlegging av gjennomføring.

**Sak 23/24**                                **Vedlikeholdsoppgaver i og rundt kirken**  
**Dato**    05.06.2024  
**Saksbehandler**  
**Andre saksdokumenter**  
**Forslag til vedtak**

**Bakgrunn**

Trysil Kirkelige Fellesråd (TKF) ber om at det i hver menighet settes opp vedlikeholdsbehov som det haster å få gjort noe med. Dette må leveres så snart som mulig.

**Vurdering**

Det må tas en gjennomgang av kirken og de behov vi kjenner til, og spørsmål som ble stilt i forbindelse med dugnad.

**Sak 24/24**                                **Vanningsanlegg på kirkegården**  
**Dato**    05.06.2024  
**Saksbehandler**  
**Andre saksdokumenter**  
**Forslag til vedtak**

**Bakgrunn**

Vanningsanlegget på kirkegården virker ikke som det skal og er per dags dato ikke i bruk.

**Vurdering**

Det må vurderes behovet for et vanningsanlegg og mulighet for evt. finansiering av en reparasjon eller nytt anlegg.

**Sak 25/24**                                **Planlegging av sommeren og høstens arrangementer**  
**Dato**    05.06.2024  
**Saksbehandler**  
**Andre saksdokumenter**  
**Forslag til vedtak**

**Bakgrunn**

Det må gjøres detaljplanlegging av gudstjeneste for 50-års konfirmanter og friluftsgudstjeneste, samt de kommende gudstjenester.

Det må planlegges folkemøte

**Sak 26/24**

**Dato**

**Saksbehandler**

**Andre saksdokumenter**

**Forslag til vedtak:**

**Møteplan og møtedokumenter**

05.06.2024

**Referat fra møter sendes ut rett etter møtets slutt**

01.06.24

Søre Osen Menighetsråd

Øivind Larsen

(leder)